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In 2021 wordt na alle genomen maatregelen opnieuw een verlies verwacht van €729.146,-

1. In hoeverre kan de Schouwburg dit verlies zelf opvangen?

Huurkorting tot en met december

De Schouwburg gaat uit van een huurkorting t/m december en het college van de periode tot en 
met november?

2. In hoeverre levert dit een nieuw financieel probleem voor de Schouwburg op?

Culturele instellingen

2. In hoeverre is het college bekend met te verwachten verzoeken voor extra subsidie vanuit 
andere culturele instellingen uit de C4 of daarbuiten?

Antwoorden:

1. In de situatie zoals die nu bekend is (incl. ontheffing 30 personen grens v.w.b. culturele 
programmering), is de prognose dat het verlies binnen de kredietruimte van de Goudse 
Schouwburg bij de bank op te vangen is. Hoe het verdere verloop de komende periode zal 
zijn, moet nog blijken.

2. Voor dit voorstel wordt uitgegaan van de matching van de OCW-gelden. Daarvoor is minder 
huurkorting noodzakelijk dan het gehele restant van het jaar. Vooralsnog leidt dit besluit 
niet tot een nieuw financieel probleem. 
In het voorstel over de gehele vastgoedportefeuille (4277) is besloten te bezien in hoeverre 
aanvullende steunmaatregelen voor de verschillende categorieën huurders, waaronder de 
Schouwburg, voor de periode 1 juli tot 31 december 2020 nodig zijn en daarover voor het 
einde van dit jaar besluiten te nemen. 

3. Eind juni is er een brede inventarisatie gehouden, die mede is gebruikt om de provincie te 
informeren over de schade van culturele organisaties in Gouda als gevolg van Covid-19. 
Deze inventarisatie is breed uitgezet, dus ook organisaties en verenigingen die buiten de 
C4 vallen. De totale geschatte inkomstenderving kwam uit op circa € 1 tot 3,2 miljoen, 
afhankelijk van het verdere verloop van maatregelen en vertrouwen van bezoekers om 
weer culturele activiteiten te ondernemen.
Om ook andere partijen te ondersteunen, werken we nu aan een tijdelijke subsidieregeling 
waarbij de rijksmiddelen die de gemeente ontvangt ter compensatie van de crisis voor 
cultuur kunnen worden ingezet voor de culturele organisaties en verenigingen. Tevens 
wordt bezien hoe de middelen vanuit de provincie in kunnen worden gezet. De raad wordt 
hierover geïnformeerd en zal met het 3de ijkmoment worden gevraagd het budget ter 
beschikking te stellen


